

Egypt Kuwait Holding Company "EKH" announces the opening and development of factories at an investment cost of \$46 million Through its wholly owned subsidiary "Sprea Misr"

Eng. Sherif El-Zayat - Managing Director: The expansion of production and exports comes within the framework of an integrated plan to increase revenues in foreign currencies, Sprea Misr is one of the main tributaries of Egypt Kuwait Holding "EKH" Company's profits, we expect positive repercussions on the results of 2023.

The Managing Director, Eng. Sherif El-Zayat, stated that within the framework of Egypt Holding Kuwait Company's continuous endeavors to increase revenues in foreign currencies by developing the competitive capabilities of subsidiaries at the local and global levels, "EKH" announced that the wholly owned subsidiary "Sprea Misr" is opening the new sulfuric acid plant, with a capacity of 165 thousand tons annually, 80% of its production will be directed to "Alexandria Fertilizers Company" (69% owned by Egypt Kuwait Holding Company). And 6 new production lines, including a line to produce 3 million Formica panels annually, all are directed to export. The production for the current factories will also be increased in addition to the third and fourth lines for production of liquid Sulfonated Naphthalene Formaldehyde to add 88,000 tons annually.

الشركة القابضة المصرية الكويتية تعلن افتتاح وتطوير مصانع بتكلفة استثمارية بلغت 46 مليون دولار من خلال شركتها التابعة المملوكة بالكامل "شركة سبريا مصر"

المهندس / شريف الزيات - العضو المنتدب :التوسع في الإنتاج والصادرات يأتي في إطار خطة متكاملة لزيادة الإيرادات بالعملات الأجنبية، وتعد شركة سبريا مصر أحد الروافد الرئيسية لأرباح الشركة القابضة المصرية الكويتية، ونتوقع انعكاسات إيجابية على نتائج عام 2023.

صرح العضو المنتدب المهندس / شريف الزيات أنه في إطار المساعي المتواصلة من الشركة القابضة المصرية الكويتية لزيادة الإيرادات بالعملات الأجنبية من خلال تطوير القدرات التنافسية للشركات التابعة على الصعيد المحلي والعالمي، فقد أعلنت الشركة القابضة عن افتتاح شركة سبريا مصر "المملوكة لها بالكامل" لمصنع حامض الكبريتيك الجديد بطاقة 165 ألف طن سنوياً وسيتوجه بنسبة 69% للشركة القابضة المصرية الكويتية ،بالإضافة إلى 6 خطوط انتاج جديدة منها خط لإنتاج 3 مليون لوح فورميكا سنوياً سيتم توجيه انتاجه بالكامل للتصدير ، وكذلك زيادة الطاقة الانتاجية لعدد من المصانع القائمة ومنها اضافة الخط الثالث والرابع لإنتاج الراحية الخط الثالث والرابع لإنتاج الراحية الخط الثالث والرابع الإنتاج الراحية الخط الثالث والرابع المسائل المنافة 88 الف طن سنوياً .

الشركة القابضة المصرية الكويتية شمم

C.R.# 114648 - 14, Hassan Mohamed El Razzaz St., Agouza, Giza, Egypt Tel.:+202 3336 3300 - Fax:+202 3335 8989 س.ت.۱۱٤٦٤٨ - جيسزة - ١١ شسارع حسسن محمد السرزاز (نوال سابقاً) - العجوزة - الجيسزة ج.م.ع





A new production line for the dry Sulfonated Naphthalene Formaldehyde product with a capacity of 15,000 tons per year, as well as expansions of dry and liquid glue production lines with a capacity of 25,000 tons per year.

And finally, expansions in the production line of Novolac and Formica resins with a capacity of 10,000 tons annually, through pumping investments worth \$46 million. Production started with these lines in the last six months, It is expected that positive results of operating these lines at their full production capacity will appear in "EKH" financial results during the coming months.

Sprea Misr is one of the leading companies in the region in the field of petrochemical industry, including formaldehyde, urea compounds, melamine, dry and liquid glue, phenolic resins, formica and sulfuric acid, through an integrated group of factories, with a total number of 14 factories on an area of 117 thousand square meters. Sprea exports its products to more than 53 countries in the Middle East, Africa, Asia, Europe, South America and Australia. Sprea was able to achieve a net profit of \$34.3 million during the first quarter of 2023, with a positive growth rate of 97.4% compared to the same period of 2022.

وخط جديد الإنتاج منتج الـ Sulfonated Naphthalene الجاف بطاقة 15 الف طن سنويا و كذلك توسعات بخطوط إنتاج الغراء الجاف و السائل بطاقة 25 الف طن سنويا.

واخيراً توسعات بخط إنتاج راتنجات الـ Novolac والفورميكا بطاقة 10 ألف طن سنوياً ، وذلك من خلال ضخ استثمارات بقيمة 46 مليون دولار أمريكي . و قد بدأ الانتاج بهذه الخطوط خلال فترة الستة أشهر السابقة ، ومن المتوقع أن تظهر النتائج الايجابية لتشغيل هذه الخطوط بكامل سعتها الانتاجية في نتائج اعمال الشركة القابضة خلال الأشهر المقبلة.

وتُعد شركة سبريا مصر أحد الشركات الرائدة بالمنطقة في مجال صناعة البيتروكيماويات ومنها الفورمالديهايد ومركبات اليوريا والميلامين والغراء الجاف والسائل وراتنجات الفينول والفورميكا وحمض الكبريتيك وذلك من خلال مجموعة متكاملة من المصانع يصل عددها الإجمالي إلى 14 مصنع على مساحة 117 ألف متر مربع. تقوم سبريا بتصدير منتجاتها إلى أكثر من 53 دولة في الشرق الأوسط وأفريقيا واسيا واوروبا وأمريكا الجنوبية واستراليا، وقد تمكنت شركة سبريا مصر من تحقيق صافي ربح يوازي 34.3 مليون دولار خلال الربع الأول من العام 2023، بمعدل نمو إيجابي بنسبة 97.4% مقارنة بالفترة نفسها من عام 2022.

الشركة القابضة المصرية الكويتية شمم





This step is a continuation of the successes of Egypt Kuwait Holding Company and its subsidiaries in seizing promising opportunities and is added to "EKH's" previous record of achievements in many sectors such as fertilizers, petrochemicals, electricity power plants, distribution projects, natural gas distribution projects. and a concession for natural gas extraction, which makes it enjoy a solid financial position. "EKH" recently achieved quarterly profits of \$65 million during the first quarter of 2023.

وتعد تلك الخطوة استكمالا لنجاحات الشركة القابضة المصرية الكويتية وشركاتها التابعة في اقتناص الفرص الواعدة، وتضاف إلى سجل إنجازات الشركة القابضة السابق في العديد من القطاعات مثل الأسمدة والبتروكيماويات ومحطات توليد الكهرباء ومشاريع توزيع الكهرباء و مشاريع توزيع الغاز الطبيعي وحق امتياز استخراج الغاز الطبيعي مما يجعلها تتمتع بمركز مالي قوي حيث أن الشركة القابضة المصرية الكويتية قد حققت أرباح مرحلية بلغت 65 مليون دولار خلال الربع الأول من عام 2023.

الشركة القابضة المصرية الكويتية شن ٢٠٣٠ سجل تجاعسيب ١١٤٢٤٨ جهزة